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Genomgång av Power Point  

 

När vi korsar mellan raserna, vad händer med våra färger? 
- det finns en risk att det kan komma in brokigt i icke brokiga, det viktiga nu är att vi får en genetisk 
variation och använder oss av de mest cavalierlika i F1, F2 och F3. 

 

Hur många hundar behövs? 
Svar från Sofia: Viktiga är inte hur många hundar, utan att det görs om en inkorsning igen om 5–10 år. 

Vi måste göra något, det spelar ingen roll hur F2- F3 ser ut. 

Vad är skillnaden mellan öppen stamtavla och korsavel. 
- Korsavel så gör man en inkorsning mellan två raser en gång och här behövs ett OK från SKK. 
- Öppen stamtavla så kan man när som para mellan två liknande raser, ex Pudel kan paras mellan olika 
storlekar, Taxen mellan olika hårlanlag osv. Detta är bestämt av SKK en gång och sedan behöver man 
inte fråga varje gång man skall para. 

Finns en lathund på Uppfödarportalen som man kan läsa lite närmare om detta. 
https://www.cavaliersallskapet.net/wp-content/uploads/2023/01/lathund-iavssende-projekt-for-okad-
genetisk-variation.pdf  
 

Viktigt nu att vi tittar på skallformen, att vi får större huvuden. Att det kommer fram till domare under 
utställning. Det kommer att stå i RAS som kommer att ändras under året. Ändra i domarkompendiet. 

Vi måste göra något åt  
SM och Genetisk variation 
Och hur gör vi det – Hitta rätt skallform och inkorsning 
SM är ingen Sjukgen utan ett konstruktionsfel. 

Angående skallformen i dag så är det olika hos olika individer. Viktigt att vi får in ett nytt bra huvud som 
ändå är cavalierlik.  

Lola Landin har ritat en exteriörhund som ser bra ut, den fick vi tips om att ha till SRD och 
Domarkompendiet. 

Ta reda på är, hur lång skall nosen vara, skallens bredd och längd. 

Kan man se på en valp hur huvudet kommer att bli? Ja det kan man. 
 

https://www.cavaliersallskapet.net/wp-content/uploads/2023/01/lathund-iavssende-projekt-for-okad-genetisk-variation.pdf
https://www.cavaliersallskapet.net/wp-content/uploads/2023/01/lathund-iavssende-projekt-for-okad-genetisk-variation.pdf


 
 

Ett mål vi skall jobba med är att använda lika många hanar som tikar. 
 

Gå inte in i diskussion med Aktörer utan att vi har ett klart infoblad.   
Janina Pfalzer Pressansvarig på SKK säger att: ”Man skall endast gå ut och visa att vi gör något, När vi 
gör något”. 

 

Kontentan på detta möte: 

Vi skall ha: 

Hjärtat i fokus 
Börja tänka på korsavel 
Ta hänsyn av SM 
Ta fram ett informationsblad till uppfödare/medlemmar så vi säger samma sak. 
Hitta rätt skallform. 

 

 

Viktigt är att vi är eniga och att vi håller ihop 
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